
Protokół ze spotkania Rady Rodziców 
Zespołu Szkoły Podstawowej Nr 2 i Przedszkola w Zagnańsku

z dnia 16 stycznia 2024 r.

1. Powitanie członków Rady Rodziców oraz przedstawicieli Samorządu Uczniowskiego 
przez Panią Dyrektor Szkoły Marzannę Moćko.

2. Prezentacja przez przedstawicieli Samorządu Uczniowskiego inicjatyw na rok szkolny 
2023/24 mających na celu budowanie relacji między uczniami.

3. Informacja o wprowadzeniu dyżurów klasowych w Szkole, co pozytywnie wpływa 
na utrzymanie ładu i porządku w placówce.

4. Przekazanie przez P. Dyrektor informacji nt. bieżących spraw Szkoły tj.:

 informacja o dobiegającej końca realizacji inwestycji wykonania nowoczesnego 
systemu monitoringu na terenie Szkoły (inwestycja sfinansowana ze środków 
z budżetu Gminy Zagnańsk – 50 000,00 zł. oraz ze środków zgormadzonych na koncie 
RR – ok. 7 000,00 zł),

 informacja o wykonaniu remontu dwóch gabinetów: pielęgniarki i terapeutycznego,

 informacja o pozyskiwaniu środków z wynajmu pomieszczeń Szkoły na prowadzenie 
działalności szkoleniowej i rekreacyjnej (zajęcia: z języka angielskiego, taneczne, 
plastyczne), sklepiku oraz powierzchni pod automaty vendingowe,

 informacja o przeznaczaniu środków pozyskiwanych z wynajmu na bieżące potrzeby 
placówki (m.in. naczynia, stoliki, gry, zestawy miękkich siedzisk na korytarze dla 
uczniów).

5. Informacja nt. działań podejmowanych przez pracowników Szkoły w zakresie 
pozyskiwania środków finansowych m.in. złożenie dwóch wniosków o dofinansowanie 
dodatkowych zajęć dla uczniów i przedszkolaków oraz zakup wyposażenia dla Szkoły 
i Przedszkola.

6. Informacja o dokonaniu zakupu około 500 pozycji do Biblioteki Szkolnej za kwotę około 
15 000,00 zł.

7. Informacja o konieczności opracowania „Standardów ochrony małoletnich”. Prezentacja 
powyższego opracowania dla Członków Rady Rodziców odbędzie się w dniu 06 lutego 
2024 r. o godz. 16.30.

8. Informacja o planowanym wdrożeniu w Szkole dwujęzyczności. Od września 2024 r. 
dwujęzyczność realizowana będzie w klasach VII, a od roku 2025 również w klasach 
VIII. W języku angielskim prowadzone będą m. in. lekcje historii i geografii. Ponadto 
wprowadzone zostaną dwie dodatkowe godziny języka angielskiego.

9. Przypomnienie o funkcjonowaniu w Szkole komórki pedagogiczno – psychologicznej. 
Zachęcenie rodziców i uczniów do korzystania w razie potrzeby z wiedzy i umiejętności 
wykwalifikowanej i stale podnoszącej swoje kompetencje kadry tejże komórki.



10. Informacja na temat planowanych remontów, inwestycji, zakupów w Szkole tj.

 zaprojektowanie i budowa nowego placu zabaw,

 zaaranżowanie ogrodu, patio rekreacyjnego dla uczniów, gdzie przy sprzyjających 
warunkach pogodowych, będą mogły odbywać się np. lekcje wychowawcze,

 wymiana dzwonków w Szkole na cichsze i przyjaźniejsze, wychodząc naprzeciw 
potrzebom dzieci z nadwrażliwością słuchową lub w spektrum autyzmu,

 konieczność zakupu krzeseł do sali nr 19.

11. Przekazanie informacji przez Skarbnika Rady Rodziców nt. składek wpłaconych 
w bieżącym roku szkolnym na RR – zwrócenie uwagi na bardzo niski odsetek 
wpłacających. W części klas, zamiast wpłat na konto RR, zebrane zostały pieniądze 
na potrzeby w konkretnych salach lekcyjnych. Jeżeli z zebranych środków nie zostały 
dokonane zakupy, z uwagi na brak potrzeb, Członkowie Rady Rodziców oraz P. Dyrektor 
proszą o przekazanie tych środków na konto Rady Rodziców. Umożliwi to dokonanie 
zakupu na potrzeby całej społeczności szkolnej np. krzeseł do sali 19, czy dzwonków.

12. Dyskusja nt. konieczności uwrażliwienia rodziców na potrzeby Szkoły i włączenia się 
w pomoc w działania mające na celu poprawę warunków kształcenia dzieci, poprzez 
wpłaty składek na RR, pomoc przy remontach, fachowe doradztwo.

13. Przytoczenie opinii Zastępcy Wójta Gminy Zagnańsk P. Stanisława Stępnia, ze spotkania 
z członkami Rady Rodziców z listopada 2023 r. na temat godnych warunków do edukacji 
panujących w Szkole, w zakresie względów lokalowych, wyposażenia placówki oraz 
kadry dydaktycznej. Pan Wójt podkreślił, że w bardzo niewielu szkołach w woj. 
świętokrzyskim uczniowie mają zapewnione tak komfortowe warunki kształcenia. 
Ogromny wpływ na to mają ciągłe starania Dyrekcji i pracowników Szkoły 
o pozyskiwanie środków finansowych dla placówki ze wszelkich możliwych źródeł tj. 
udział w konkursach, projektach, przygotowywanie wniosków o dofinasowanie.

14. Podziękowanie przez P. Dyrektor Przewodniczącemu Rady Rodziców p. Zbigniewowi 
Lagnerowi za ogromne zaangażowanie i udzieloną pomoc w skutecznym pozyskaniu 
środków z budżetu Gminy na wykonanie monitoringu w Szkole, a także cenne wskazówki 
merytoryczne w zakresie realizacji samej inwestycji.

15. Zakończenie spotkania przez p. Dyrektor.

Sporządziła: Agnieszka Januchta


